
 

 

 

Interpellation till Socialnämndens ordförande Kjell Öhrström (M) angående  

kunskapsnivå i svenska språket för anställda med svenska som andraspråk. 
 
Vår motion om språkkrav för personal inom omsorgen anses behandlad med 
motiveringen att nuvarande tillvägagångssätt i anställningsprocessen är fullt 
tillräckligt. Vi får därför förmoda att Ekeröalliansen är fullt belåtna med 
dagens tillvägagångssätt i såväl anställningar som ramavtal.  

 

Mina frågor:  

1. Vilken kunskapsnivå i det svenska språket utgår Ekeröalliansen ifrån i 
anställningsprocess och i ramavtal som gör att ni kommer fram till att 
nivån på språkkunskaper hos personalen i Ekerö kommun är fullt 
tillräcklig?  

2. Anser Ekeröalliansen att man idag kan garantera vårdtagarna i Ekerö 
kommun den trygghet och kvalitet som vi som kommun är skyldiga att 
erbjuda, även med tanke på språkkunskaper? 

 

För Sverigedemokraterna Ekerö 

 

Jimmy Fors  

 

 


